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Írásbeli kérdé s

Kövér László úrnak,
az Országgyűlés elnökének

Helyben

Tisztelt Elnök Úr !

Magyarország Alaptörvénye 7 . cikk (2) bekezdése, valamint az Országgyűlésről szóló 2012 .
évi XXXVI . törvény 42 . § (8) bekezdése alapján írásbeli kérdést kívánok benyújtani a z
Emberi Erőforrások Minisztériumát vezető miniszterhez, mint a tárgyban illetéke s
minisztérium vezetőjéhez

„Milyen szintű egészségügyi együttm űködést tart fenn a Kormány Irakban? "

címmel .

A benyújtott kérdésemre a választ írásban várom .

Tisztelt Miniszter Úr !

2014 . április elsején jelent meg az MTI híre, miszerint Magyarország az év második felébe n
főkonzulátust kíván nyitni az észak-iraki Erbílben . Már ekkor egy hosszú távú együttm űködés
és stratégiai partnerség látszott kirajzolódni . Hírek szóltak a két ország közötti oktatás i
ösztöndíjakról, a közigazgatási, igazságszolgáltatási és belügyi szakemberek képzésében val ó
részvételrő l, energetikai partnerségrő l, páratlan kereskedelmi lehetőségekről, sőt arról, hogy
hazánk be akar kapcsolódni az Európai Unió Irakkal kapcsolatos hosszú távú fejlesztés i
együttműködésébe.

2014. november 10-én több médium is beszámolt az iraki konzulátus megnyitásáról, illetv e
szóltak arról is, hogy „a magyarok számára jó lehet őség lehet az iraki egészségügy i
intézményrendszer helyreállítása, a témában már konkrét projektekr ő l folynak a tárgyalások” .

Úgy vélem, megérett az idő arra, hogy az iraki egészségügyi projektekről, illetve
átalakításokról újabb híreket lehessen megtudni .



Mindezekre tekintettel kérdezem Tisztelt Miniszter Urat, hogy milyen eredményeket sikerül t
a fent megjelölt együttműködés keretében elérni ?

Sikerült-e egészségügyi projekteket elindítani Irakban?

2015-ben milyen összegben kívánja támogatni a magyar kormány az iraki egészségügyi
intézményrendszer helyreállítását, illetve az ehhez kapcsolódó egyéb projekteket ?

Milyen forrásból illetve a költségvetés mely fejezetéből fedezik ezeket a költséges
vállalkozásokat, amennyiben ilyen projektre vállalkoznak egyáltalán ?

Várom megtisztelő válaszát !

Budapest, 2015 . január 28 .

Tisztelettel :

Dr. Lukács László Györg y
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